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Ansøgning om økonomiske midler til E-sport

Skibby Idræts Klub blev i 2022 en flerstrenget forening med en sammenslutning af de på 
daværende tidspunkt eksisterende idrætsaktiviteter; Fodbold, håndbold, padel, dart, badminton og 
løb. Siden 2022 er der tilkommet flere aktiviteter bl.a. indenfor ”krop og bevægelse”. Blandt både 
de gamle aktiviteter, men også de nye ser vi en stor tilgang af medlemmer i Skibby Idræts Klub.

Det er vores vision, at være byens samlingspunkt for alle aldre. Vi har en ambition om, at alle skal 
kunne gå til sport i Skibby, og derfor er det vigtigt, at vi løbende tilpasser og udvikler tilbud som 
passer til de forskellige aldersgrupper og trends. Vi synes vi er rigtig godt på vej, men til udvikling 
er der behov for økonomiske midler.

Vi har inden sammenslutning arbejdet for at tilbyde E-sport og er fortsat i gang med klargøring. 
Målgruppen er lige nu de 8-14 årige, og status er, at vi har indrettet et velegnet lokale med 
gamerborde, gamerstole, netværk og nødvendig fysisk sikring. Den sidste fase er i gang, og udstyr 
er ved at blive sat op. I den forbindelse vil vi søge midler til hjælp til indkøb af nye skærme og en 
opgradering af pc ́erne. Vi mangler 10 skærme og en hardware opgradering af pc ́erne.
De skærme og pc ́er vi har nu er fra ungdomsskolen, men de er blot 19 tommer. Der ønsker vi os 
nogle større og af bedre kvalitets mhp. for at understøtte de e-sports aktiviteter ved ved 
aldersgruppen interesserer sig for.
Når rummet står klart forestiller vi os også, at det kan benyttes af andre end E-sports medlemmerne,
f.eks. ældresagen til IT-undervisning, skolebrug hvis der er særligt behov for det, eller andet. Vi vil 
gerne søge 50.000kr. til hjælp til indkøb af skærme.


